
J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
Készült: Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 2010. május  3. napján megtartott 
soron kívüli ülésén 
 
Helye: Szentistván Polgármesteri Hivatal Tanácskozó terme 
 
Jelen vannak: Ördög Jakab polgármester, Koncz József alpolgármester, Aranyosi Imre, Dr. 
Béres Imre Sándor, Dobóné Koncz Judit, Fekete Tamás, Kampel Lászlóné, Kiss Lajos 
képviselık, tanácskozási joggal meghívott vendégek Tóth Imréné dr. jegyzı, Koncz Mártonné 
aljegyzı, Juhászné Sánta Zsuzsa pénzügyi csoportvezetı 
Távolmaradását elızetesen bejelentette Holló József és Turcsányi Béláné képviselık 
 

I. NAPIREND ELİTT 
 
Ördög Jakab polgármester köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes. Jegyzıkönyv vezetésével megbízza Koncz Attiláné Tanner Zsuzsanna 
elıadót. Jegyzıkönyv hitelesítésére felkéri Kampel Lászlóné képviselıt.  
Ördög Jakab polgármester az ülés napirendjét szóban ismerteti, melyet a képviselı-testület 
tagjai 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadtak az alábbiak szerint: 
 

N A P I R E N D 
 
Tárgy:           Elıterjesztı: 
1./ Közvilágítás korszerősítése       Ördög Jakab 
           polgármester 
 
2./ Bükki Nemzeti Park Igazgatóság természetvédelmi célú ingatlan-  Ördög Jakab 
vásárlási ügye.         polgármester 
 

II.  NAPIREND TÁRGYALÁSA 
 
1./ Tárgy:  Közvilágítás korszerősítése 
Elıterjesztı: Ördög Jakab polgármester 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva) 
 
Ördög Jakab polgármester szóbeli kiegészítésében elıadja, hogy a fellebbezés után a 
Közvilágítás korszerősítésére és buszvárók építésére beadott pályázatot támogatólag bírálták 
el, viszont nem támogatják a Török tanyához vezetı úton a 4 db lámpatest cseréjét, mert ez a 
rész már külterület, valamint a Széchenyi u. 65. szám elıtt lévı buszváró és buszöböl építését, 
mert az állami tulajdonú ingatlan. 
 
Kampel Lászlóné képviselı érdeklıdik, hogy a Török tanyához vezetı úton hol helyezkedik 
el a 4 lámpatest. 
 
Ördög Jakab polgármester: a gátırházig. 
 
Dr. Béres Imre Sándor képviselınek az a véleménye, hogy nem szabad ezeket a lámpákat 
kihagyni a korszerősítésbıl és a költségvetésbıl biztosítani kellene erre forrást. Felveti hogy a 



 2 

Mezıgazdasági Zrt anyagilag arányosan hozzájárulhatna a lámpatestek cseréjéhez. Kérdése, 
hogy mennyi plusz költséget jelent ha az önkormányzat saját forrásból végzi el a lámpák 
korszerősítését.  
 
Ördög Jakab polgármester a kérdésre válaszként elmondja,  hogy közel 6 millió forint plusz 
költség lenne az önkormányzatnak. A Zrt. fizeti az iparőzési adót, ezért nem tartja 
valószínőnek, hogy a költség bármely részét is átvállalná. 
 
Dobóné Koncz Judit képviselı véleménye szerint a buszváró fontosabb lenne, mint a lámpák. 
 
Fekete Tamás képviselı egyetért a buszváró felújításának fontosságával. 
 
Mivel több kérdés, vélemény nem hangzott el Ördög Jakab polgármester szavazást 
kezdeményez. 
 
A képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta soron 
következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
40/2010.(V.03.) számú határozata 
 
Tárgy: Pályázati támogatással megvalósuló közvilágítás korszerősítéshez és autóbusz várók 
építéséhez önerı biztosítása. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete az ÉMOP-3.1.3./A-09-2009-0062. jelő 
támogatott pályázatban foglaltakat, nevezetesen a közvilágítási hálózat korszerősítése, 
buszvárók építése, a támogatás odaítélésérıl szóló értesítı levélben foglalt csökkentett 
támogatásának megfelelıen meg kívánja valósítani. 
 
A támogatható költségek alapján a beruházás költsége bruttó 39.956.590,- Ft, melybıl a 10% 
saját erıt 3.995.659,- Ft összegben a 2010. évi költségvetésben biztosítja és a megállapított 
támogatás összegét, 35.960.931,- Ft-ot a költségvetésébe beépíti, mint felhalmozási célú 
bevétel, illetve kiadás. 
 
A képviselı-testület felhatalmazza polgármesterét, hogy jelen határozatban foglaltaknak 
megfelelıen az önkormányzat költségvetési rendeletében a módosításokat elvégezze, annak 
érdekében, hogy a költségvetési rendelet a támogatási szerzıdés megkötéséhez a Támogató 
részérıl elıirt formában rendelkezésre álljon. 
 
Felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére, a támogatási szerzıdés 
aláírására. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Ördög Jakab polgármester 
 
2./ Tárgy: Bükki Nemzeti Park Igazgatósága Természetvédelmi célú ingatlan vásárlási 
szándéka 
Elıterjesztı: Ördög Jakab polgármester 
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Ördög Jakab polgármester emlékezteti a képviselıket, hogy a februári soron kívüli ülésen már 
tárgyalták ezt az ingatlanvásárlási szándékot. Az eltelt idıszakban a Nemzeti Park által kér 
ingatlanok közül kikerült az ún „szalmásdőlı”, de sajnos a Tiszabábolnát Szentistvánnal 
összekötı út a hídtól lefelé megmaradt a vételi ajánlatban. Az összes terület 15,4570m2 és az 
alku alapján az eredeti 2,5 millió forint vételár helyett 4,5 millió forintot kínál a Bükki 
Nemzeti Park Igazgatósága. 
 
Dobóné Koncz Judit képviselı véleménye az, hogy az eredeti árhoz képest sokkal kedvezıbb 
a jelenlegi árajánlat. Mégis úgy gondolja, hogy ezt a döntést nem szabad elhamarkodni és 
kéri, hogy a döntés meghozatalát napolják el. 
 
Koncz József alpolgármester nem ért egyet a Tiszabábolnát Szentistvánnal összekötı út 
eladásával. 
 
Kampel Lászlóné képviselı kevésnek tartja az árajánlatot és nem támogatja a két települést 
összekötı út eladását. Biztos benne, hogy a Nemzeti Park nem fogja rendben tartani és 
meglátása szerint a területet sorompóval  le fogják zárni. Tudomása szerint semmilyen 
törvény nem írja elı, hogy az ott gazdálkodók részére kulcsot kell adni a járhatóság miatt. 
Rengeteg rossz véleményt hallott már a környezetvédelmi hatóságokról. 
 
Ördög Jakab polgármester javaslata az, hogy felveszi a kapcsolatot az illetékessel és az ajánlat 
részeként megjelenı Tiszabábolnai összekötı utat kiveteti az árajánlatból. Véleménye szerint 
a Nemzeti Park dolgozói rendbe fogják tartani ezeket a területeket és az utakat sem fogják 
felszántani. A határozathozatal fontos lenne a Bükki Nemzeti Park számára, mert a pályázatot 
be kell adniuk határidıre. Emlékezteti a jelenlévıket, hogy a februári ülésen már született egy 
határozat, amelyben felhatalmazták a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Fekete Tamás képviselı egyetért Kampel Lászlóné képviselıvel. Attól tart, hogy az ott 
gazdálkodó emberektıl még pénzt is kérnek majd az úton való közlekedéséért. 
 
Kiss Lajos képviselı véleménye az, hogy ne hozzanak most döntést, de rövid határidın belül 
minden képviselı mondja el  az álláspontját. 
 
Ördög Jakab polgármester a képviselık véleménye alapján javasolja, hogy informálódás, 
tájékozódás céljából a döntést a soron következı ülésig napolják el. 
 

A képviselı-testület a javaslatot a egyhangúlag tudomásul vette. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem volt Ördög Jakab polgármester megköszönte a 
megjelenést és az ülést berekesztette. 
 

kmf. 
 
 

Tóth Imréné dr.        Ördög Jakab 
jegyzı               polgármester 

 
 

Kampel Lászlóné 
jegyzıkönyv hitelesítı 


